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Werkgroep

Aanwezigen:

Windenergie

Wanneer windenergie in beeld komt, komt hiervoor dan ook een nieuw afwegingskader?
o Ja, we kunnen dan verder gaan met wat er tot nu toe ligt

Stel morgen meldt zich een partij, wat gebeurt er dan?
o Kan dan sowieso nog niet worden toegestaan i.v.m. het onderzoek naar de

wespendief
o Op basis van bestemmingsplan kan het nu ook niet (moet een planologische

procedure voor worden doorlopen)
o Zodra het onderzoek wordt afgerond en wind zou mogelijk zijn kan ook het kader

voor wind weer worden opgepakt
Hoe gaan andere buurgemeenten daarmee om? Voor initiatiefnemers interessanter om naar
een gemeente te gaan waar geen aanvullende eisen zijn.
Explicieter opnemen in afwegingskader dat wind nu niet mogelijk is

Nieuwe initiatieven

Initiatief voor tender ligt bij de gemeente
Vorige bijeenkomst is dit niet aan bod gekomen
Vorige keer is wel gevraagd naar voorkeur voor bv. clustering of versnippering
12 ha klinkt wel als heel veel
Uitzoeken hoeveel ha ligt in het gebied trede 3

Proces tot nu toe

Frustraties over verloop van het proces tot nu toe
Dingen verloren gegaan gedurende het proces
Moet niet zo zijn dat het nu door de strot wordt geduwd

Criteria beoordelingsmatrix

Criteria zijn een voorstel, deze zijn opgesteld op basis van de eerder besproken
uitgangspunten
Wanneer je bv. voor een zo'n goed mogelijke biodiversiteit gaat, wordt het dan bv. daarna
ook natuur als nieuwe bestemming?

o Kan dat juridisch worden ondersteund, dat na 25 jaar de bestemming weer teruggaat
naar de oorspronkelijke bestemming (bv. agrarisch)

Extra beoordelingscriterium: zonnepanelen moeten op een maatschappelijk verantwoorde
manier zijn geproduceerd (bij voorkeur lokaal, met minimale milieuschade en zonder
kinderarbeid).



o Conclusie was toentertijd dat de initiatiefnemer moet kunnen aantonen dat het
milieuvriendelijk en zonder kinderarbeid is geproduceerd.
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o Wat moet er in dat plan staan? Wat is "helder"?
o Hierover moet de expertgroep uiteindelijk oordelen

Meenemen van de zonneladder zegt nu niets (trede 1 en 2 missen in het afwegingskader,
trede 3 maar beperkt)

Bewoners van Beinum i.v.m. trede 3 (wijkraad Beinum) en bewoners Achter-Drempt ook
betrekken

Initiatiefnemers hebben in het verleden ook wel op een agressieve manier inwoners
benaderd, dat zit er nog steeds in.
Herken heel veel dingen die de vorige keer zijn genoemd nu niet

Doesburg heeft klein buitengebied en landbouwgrond is schaars, met landbouwtransitie is
waarschijnlijk alleen maar meer grond nodig. Grond voor zon gebruiken i.p.v. landbouw is
dan niet logisch.

Gaat ten koste van de landbouwstructuur in het gebied. De marktwaarde van de grond wordt
hoger als er een zonnepark op komt. Voor boeren die hun bedrijf willen voeren wordt dit dan
te duur.

En hoe gaat dit met de prijzen als na 25 jaar de grond weer vrijkomt voor landbouw.

Vervolgstappen:

Document wat er nu ligt en de reacties die op het vorige document zijn geleverd rondsturen
Presentatie ook doorsturen
In petit comité gaat de werkgroep het nieuwe document doornemen dat delen (ongeveer in
3-4 weken tijd)
Op basis daarvan beoordelen we hoe we verder gaan
Ook Achter-Drempt en Beinum betrekken
Informatieavond Drempt (maar ook de andere gebieden) voordat het naar de raad gaat
Vragen aan degenen die er nu niet aanwezig konden zijn of zij dit willen doorgeven aan
Simone zodat zij wel betrokken kunnen worden.

Evaluatie en monitoring:

Kunnen we in afwegingskader plaatsen dat we met het oog op ontwikkelingen ook van de
ambities kunnen afwijken

o Dat zit ook in de evaluatie en monitoring nu
o Moet van beide kanten komen (niet alleen vanuit de gemeente)

Checken of de meest recente zonnepaneel cijfers zijn meegenomen
o Ook uitdrukken in aantal huishoudens

Goed aangeven dat ontwikkelingen ook worden meegenomen in de evaluatie (technische
innovatie, maar ook bv. elektrificatie)


